
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Lukáš Bartuněk  

Tanečník, choreograf a trenér. Vyrůstal v taneční rodině – jeho rodiče jsou 

trojnásobnými mistry světa v latinskoamerických tancích, on však začal tančit až 

ve třinácti. S Kateřinou Bartuněk Hrstkovou jsou několikanásobnými mistry ČR 

v showdance latin a ve stejné disciplíně jsou také čtyřnásobnými finalisty 

mistrovství světa. Spolu s Kateřinou strávili čtyři roky v USA, kde se Lukáš 

zúčastnil populární televizní soutěže So You Think You Can Dance a umístil se ve 

třicítce nejlepších tanečníků Ameriky. Soutěže StarDance se účastnil již v šesté 

řadě a jeho taneční partnerkou byla violistka Jitka Hosprová.  

 

TŘI OTÁZKY PRO LUKÁŠE BARTUŇKA: 

 

Proč jste přijal pozvání do StarDance? 

Pozvání do StarDance jsem přijal z několika důvodů. Jednak mám rád tu výzvu 

vymyslet s celebritou perfektně, na míru vytvořenou sestavu, natrénovat ji a 

předvést se s ní. Zároveň se v soutěži pomyslně utkám se svou manželkou. Mohl 

by mezi námi nastat i nějaký velký souboj. Možná to bude spíš souhra, ale myslím 

si, že by to každopádně mohlo být pro diváky zajímavé. Samozřejmě doma víme, 

kdo je lepší tanečník. Je to moje žena, ale to jí nesmíme říkat.  



  

Jak velká to pro vás bude výzva, věnovat této soutěži bezmála půl roku 

života? 

Nikdo ve StarDance dlouho neví, s kým bude tančit. Každý člověk je unikát a je 

třeba, abych vymyslel choreografii, která bude bavit moji taneční partnerku a 

zároveň osloví diváky. Hodně záleží i na tom, ve které části soutěže se zrovna 

nacházíte. A to je výzva. Největší stres mám z toho, že spletu choreografii.  

Co očekáváte, že vám StarDance přinese? Co chcete, aby vám dala? 

Ze StarDance bych si nejradši odnesl pocit, že jsme spolu všichni utvořili úžasný 

tým. Vím, že se to třeba minulou řadu povedlo. Byli tu lidé, kteří se semkli, a i 

když někdo nepostoupil, zůstali kamarády. Během roku jsem neustále zavřený ve 

svém studiu, kde potkávám stále ty stejné známé, takže tohle bude trošku jiný 

svět a poznám někoho nového. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Jakub Mazůch 

Lektor, tanečník a choreograf. Několikanásobný medailista z mistrovství republiky 

v latinskoamerických tancích. Zlatý medailista na Světových tanečních hrách na 

Tchaj-wanu v roce 2013 v trojkombinaci karibských tanců. A ve stejném roce 

stříbrný na Světových hrách v Kolumbii v salse a mistr Evropy. Tanci se věnuje od 

šesti let. Od roku 2007 je tanečníkem Národního divadla Moravskoslezského 

v Ostravě. Se snowboardistkou Evou Adamczykovou se loni protančili do finále 

a skončili na druhém místě. 

 

TŘI OTÁZKY PRO JAKUBA MAZŮCHA: 

 

Proč jste přijal pozvání do StarDance? 

StarDance byl pro mě úžasný zážitek, tanec je sám o sobě droga a v tomhle 

projektu je to ještě intenzivnější a návykovější. Ohromně jsem si to užil a euforie 

z tohoto zážitku mi vydržela poměrně dlouho. Pak se to ale uklidnilo, emoce 

dozněly a zazvonil telefon s nabídkou. Přišlo to v ten pravý čas, kdy už jsme to 

doma měli v klidu rozhodnuto, a jasná odpověď tedy zněla: „Ano!“ 



Jak velká to pro vás bude výzva, věnovat této soutěži bezmála půl roku 

života?      

S Evou Adamczykovou jsme neustále zažívali mediální tlak. Museli jsme kolo od 

kola potvrzovat, že jsme adepti na finále. Rád bych se s takovými situacemi naučil 

pracovat. Cítím totiž, že potřebuji prostřednictvím tance rozdávat hlavně radost. 

Velmi mě nadchlo, že sledovanost pořadu byla obrovská. StarDance má mnoho 

fanoušků, a tak chci v šíření své radosti pokračovat, protože mě to naplňuje.                                                  

Co očekáváte, že vám StarDance přinese? Co chcete, aby vám dala? 

Tanec miluji a nemůžu bez něj existovat, to je jasná věc. Chci být spontánní. 

Nechci nikomu nic dokazovat. Prostě jen být a tančit, ať už to dopadne jakkoliv.   

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

  



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Robin Ondráček 

Tanečník, lektor, choreograf. V letech 2021 a 2023 obsadil čtvrtou pozici na 

mistrovství světa v deseti tancích profesionálů. Soutěže StarDance se zúčastnil už 

dvakrát. V deváté řadě tvořil na parketu pár se zpěvačkou Monikou Bagárovou a 

v jedenácté s herečkou Marikou Šoposkou.  

 

TŘI OTÁZKY PRO ROBINA ONDŘÁČKA: 

 

Proč jste přijal pozvání do StarDance? 

Ve StarDance jsem byl už dvakrát a je to vždycky příjemná zkušenost, člověk 

pozná příjemné lidi z různých oborů, od kterých je možné se toho hodně naučit. 

Měl jsem štěstí a v předchozích řadách jsem poznal mnoho nových přátel. 

Tancovat v přímém přenosu je příjemný adrenalin. Především se mi na této soutěži 

líbí, že popularizuje tanec a přivádí dospěláky i děti do tanečních kurzů a do 

tanečního prostředí. Tancuji už pětadvacet let a určitě bych neměnil.  

Jak velká to pro vás bude výzva, věnovat této soutěži bezmála půl roku 

života?  

Už vím, do čeho jdu, takže si ostatní povinnosti můžu lépe zorganizovat. S učením 

amatérů mám dlouholeté zkušenosti, takže tento aspekt za výzvu nepovažuji. 



Výzvou bude, že každá osobnost potřebuje jiný tréninkový přístup. Navzdory 

tomu, že jsou známí a zvyklí vystupovat před lidmi, tady vystupují s něčím, v čem 

nejsou kovaní. A právě to je pro ně takový osobní boj. Na nás profesionálních 

tanečnících je navodit taneční atmosféru tak, aby se naše protějšky cítily dobře.  

Co očekáváte, že vám StarDance přinese? Co chcete, aby vám dala? 

Rád bych se dostal do finále. Už jsem totiž vypadl jako první, pak v půlce, takže 

teď by to mohlo klapnout. Ne, vážně, žádná velká očekávání si nevytvářím, protože 

ta se pak od reality dost odklání. Těším se z toho, co přichází, a vše s pokorou 

přijímám. Byl bych rád, kdybychom si s taneční partnerkou porozuměli lidsky, 

abychom se u toho nasmáli. Už se těším na momenty před přímými přenosy, kdy 

má člověk lehce zvláštní pocit. Není to nervozita, ale spíš takové provozní napětí. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Martin Prágr 

Tanečník, choreograf a lektor, vítěz mistrovství republiky, začal s tancem v sedmi 

letech. V seriálu České televize Dobré ráno, Brno! si zahrál v 6. epizodě. Soutěže 

StarDance se zúčastnil už třikrát a jeho tanečními partnerkami byly biatlonistka 

Gabriela Soukalová, herečka Simona Babčáková a ve dvanáctém ročníku tančil s 

modelkou a moderátorkou Ivou Kubelkovou a skončili čtvrtí.  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

   



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Dominik Vodička 

Tanečník, choreograf a trenér. Několikanásobný medailista z mistrovství republiky 

v latinskoamerických a standardních tancích. Držitel ceny Thálie v kategorii tance 

a pohybového divadla. V roce 2019 StarDance vyhrál s taneční partnerkou 

Veronikou Khek Kubařovou. V roce 2021 tančil se zpěvačkou Terezou 

Černochovou. Podruhé v soutěži zvítězil s herečkou Darijou Pavlovičovou v roce 

2023, a je tak úřadujícím králem tanečního parketu.  

 

TŘI OTÁZKY PRO DOMINIKA VODIČKU: 

 

Proč jste přijal pozvání do StarDance? 

Mojí motivací je třináctka, protože je to moje šťastné číslo. Trošku jsem se bál, že 

už další šanci nedostanu. Díky bohu ale přišla. Třináctku mám na noze už deset let 

vytetovanou a je to číslo, které je pro mě osudové. Jsem zvědavý, co mi letos 

přinese ve StarDance.  

Jak velká to pro vás bude výzva, věnovat této soutěži bezmála půl roku 

života?  

Je to ohromná výzva. Nezklamat a ukázat divákům, že mám pořád co nabídnout. 

Je to krásný projekt a člověk se v něm chce udržet co nejdéle. V průběhu soutěže 



se energie často střídá s emocí a je to soutěž, která vás nabije, ale zároveň jí ze 

sebe něco odevzdáváte. Emoce během tréninkového týdne a přímých přenosů lítají 

úplně neskutečně. StarDance miluji, můžu díky tomuhle pořadu kreativně přenášet 

svoje myšlenky do soutěžních tanců.  

Co očekáváte, že vám StarDance přinese? Co chcete, aby vám dala? 

Doufám, že zase bude parta úžasných lidí, kteří si budou navzájem přát úspěch, 

že tam nebude nikdo, kdo by tu přátelskou atmosféru nějak narušoval. Přeju si 

také, aby letošní ročník zajímal a bavil diváky zase o trochu víc než v minulosti. A 

hlavně si přeju, aby se tanec dál dostával do povědomí lidí. Doufám, že se bude 

naše kulturní taneční dědictví nadále rozrůstat. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


